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Zápis 1/11  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 25.1.2011 v Praze na Strahově 

 
 

přítomni: J.Boháč, E.Mlezivová, P.Hottmar, P. Mokrý,    
omluveni:     P. Bednář, J. Mareš 
na část jednání:   M.Doktor 

 
1. STK   

 

□ 
 

Úkol  1/10/10 splněn – J.Mareš zveřejnil termínovou listinu hlavních závodů ČSK v roce 2011 na  webových 
stránkách ČSK 
                                                                                   

□ 
 
 

Doplňkové soutěže benjamínků při M-ČR – výbor diskutoval stávající praxi organizace, především 
problematiku bezpečnosti a rizik plavecké části soutěže, legislativní charakter této akce, a organizačně-technické  
detaily - kolize s přesunem startovacího zařízení a požádal STK o návrh řešení. 
                                                                        Ú: 2/8/10 –  členové výboru, členové STK 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2011 
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na obnovu  závodní dráhy v Praze na Cís.louce.  
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2011 

    

□ 
 

 Možnost opravy cílové skenovací kamery ALGE (r.v.1998), používané na zajištění menších soutěží ČSK, 
stále nezjištěna. Kamera je stále na expertíze v odborném servisu.  
                                                                        Ú:  1/4/10 – J. Mareš 
                                                                        T:  15.2.2011 
 

□ Předseda STK J. Mareš se jednání výboru z pracovních důvodů nezúčastnil. Všichni členové výboru a 
členové odborných komisí obdrželi zápis z jednání STK z 18.1.2011. Výbor vzal informaci o práci STK na 
vědomí s tím, že případné nejasnosti budou projednány s J. Marešem na jednání výboru 15.2.2011. 
 

2. SCM    

□ Výbor projednal doplnění Rady SCM za Z.Krpatu, který odstoupil. V souvislosti s realizací nového programu 
MŠMT (Program II) pro sportovně talentovanou mládež, který zahrnuje kromě SCM navíc Sportovní 
střediska SpS (dříve sportovní třídy) a „talenty“, rozhodl výbor doplnit R-SCM o dva nové členy. Do R-SCM 
byli vybráni L. Radoňová, P. Doležal.  
 

□ P. Hottmar informoval o dokončeném výběru sportovců do SCM na rok 2011. Obecné testy stále neplnila Kr. 
Brunová, nejvýkonnější závodnice v roce 2010 z juniorek 2011. O jejím případném výjimečném zařazení 
rozhodne výbor na základě podkladů od RSCM doplněných o vyjádření všech členů RSCM. 

   

□ 
 

Výbor prodiskutoval možnosti dělení finančních prostředků státní dotace z Programu II – sportovně 
talentovaná mládež mezi SCM, SpS a „talenty“ (dříve sportovní talent). Projednal návrh zpracovaný 
P.Hottmarem. Klíč pro dělení prostředků na „talent“ bude schválen  na příštím jednání výboru. 
Prodiskutovaný poměr financí SCM / SpS a objem dotace oddílům na talentovanou mládež byl schválen. 
Oddíly budou informovány o finančních možnostech z prostředků SCM 2011 kvůli plánování oddílových 
soustředění, potřebě uzavření smluv mezi oddíly a svazem a vyřízení další agendy SCM 2011.   
                                                                        Ú:  1/1/11 – P.Hottmar 
                                                                        T:  15.2.2011 
 

□ 
 

P. Hottmar informoval o průběhu školení trenérů II. Třídy. Obecné části se zúčastnilo 25 trenérů. Speciální 
část školení je připravena na druhý týden v únoru.                                                                  
 

3. Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

 RDS    
□ Plán činnosti a NK RDS na rok 2011, projednané výborem a schváleny korespondenční metodou, byly 

potvrzeny v plném rozsahu. Jsou zveřejněny na webových stránkách ČSK.  
 

□  Byla podána informace M.Doktorem o VT RDS v prosinci 2010 ve středisku olympijského výboru USA v 
Chula Vistě, dále o probíhající současné přípravě reprezentantů a o připravovaných VT v teple. 
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□ M. Doktor informoval výbor o zájmu sportovců  s tělesným postižením věnovat se rychlostní kanoistice a 
zúčastňovat se soutěží vypsaných pro tělesně postižené. Výbor k této problematice po projednání přijal 
stanovisko, že sportovec se může zaregistrovat v kterémkoliv oddíle SRK ČSK. Výhledově by měl být po 
dohodě se speciálními svazy začleněn do některého svazu tělesně postižených, kde jsou státem vytvářeny 
podmínky. Sekretář bude kontaktovat Unii zdravotně postižených sportovců a Paralympijský výbor ČR 
s informací o zájmu a dotazem jak postupovat. (kanoistika byla zařazena koprogramu Paralympiády 2016). 
Komise rozhodčích, STK a členové výboru se seznámí s nově vydanými mezinárodními pravidly Paracanoe. 
                                                                           Ú:  2/1/11 – P.Mokrý 
                                                                           T:  15.2.2011 
 

□ Výbor se zabýval žádostí trenéra Dukly Praha K.Leštiny na vyplacení odměny za trenérské vedení D.Havla, 
člena medailové posádky K4 z ME a MS. Výbor odložil rozhodnutí a vyžádá od Dukly Praha písemnou 
informaci o  trenérském vedení D.Havla v roce 2010. Žádost bude adresována zástupci velitele pro sport a 
vedoucímu trenérovi. Současně uložil výbor sekretáři zaslat RSC Dukla, VSC a CSMV seznam členů jejich 
střediska pro rok 2011 k doplnění jmen osobních trenérů závodníků.  
                                                                            Ú:  2/1/11 – P.Mokrý 
                                                                            T:  15.2.2011 
  

□ Výbor vzal na vědomí informaci o činnosti HT RDS od poslední schůze výboru, o jeho přípravě a účasti na 
výcvikových táborech, účasti na výročních hodnoceních a oponenturách plánů RSC:  CSMV- ČR, VSC, ASC. 
Výbor vzal na vědomí činnosti organizačního zajištění RDS, přípravy a vyhodnocení testů zpracování 
rámcových tréninkových doporučení, podkladů pro ADV a Whereabouts dopingový kontrolní systém, 
vyhotovení podkladů pro předběžnou přihlášku na MS a informaci o komunikaci s osobními trenéry a asistenty. 
 

□ M.Doktor informoval o novinkách ICF z PaddleAway (PA 24) - Mezinárodní paralympijský výbor rozhodl o 
zařazení rychlostní kanoistiky na program paralympijských her v roce 2016 v Rio de Janeiro,  ICF rozhodla o 
náhradním pořadateli MSJ 2011. Bude jím  Brandenburg. ICF uskutečnila seminář pro pořadatele závodů ICF 
k zajištění  koordinace jejich pořádání, ICF zveřejnila novinky v antidopingovém programu – nové látky, stav 
procesu udělování výjimek apod., a je zveřejněn seznam závodníků, kteří změnili národní federace. 
 

RDJ    
□ 
 

Plán činnosti a NK RDJ na rok 2011, projednané výborem a schváleny korespondenční metodou, byly 
potvrzeny v plném rozsahu. Jsou zveřejněny na webových stránkách ČSK.  
 

□ 
 

 P. Hottmar vysvětlil postup při budoucím výběru účasti na mezinárodních regatách. Před zasláním přihlášky 
posoudí ve spolupráci s trenéry závodníků RDJ finanční náklady na akci, předpokládanou mezinárodní účast 
(sportovní úroveň). Nastínil možné varianty výběru sportovců a formy finančního zajištění. O konkrétním 
postupu bude výbor informován. 

  
□ 
 

P. Hottmar upozornil na možné vyšší náklady na odměny pro sportovce za dosažené výsledky na MEJ a MSJ 
roce 2011. V té souvislosti doporučil přehodnotit dosud používanou směrnici na výpočet odměn. Doporučil 
část odměny (10%) určené oddílům, přesunout na trenéry. Většinou se jedná pro oddíl o velmi malé částky. 
Stávajících 25% pro trenéra by se navýšilo na 35% z odměny závodníka. Návrh bude projednán v souvislosti 
s projednáváním rozpočtu 2011.                                Ú: 3/1/10 –  členové výboru 
                                                                                    T: březen  2011 
 

□ 
 

Úkol 3/10/10 splněn – P. Mokrý odeslal výborem schválenou nominaci sportovců do ankety České nadace 
sportovní reprezentace „Juniorský sportovec roku 2010“ juniorské reprezentanty J. Dostála, M. Fuksu, 
V Dlouhého, Z. Šerou. V. Dlouhý obsadil 7.místo a J.Dostál 8.místo. 
 

□ 
 

Výbor souhlasí s úhradou opravy povrchu lodi C4 v užívání RDJ. Předpokládané náklady max. 8.000,- Kč.  
 

□ 
 

Pavel Hottmar informoval o potřebě motorových člunů k zajištění řízení tréninku a bezpečnosti závodníků na 
VT SCM. Výbor vzal problém na vědomí a po projednání doporučil problém řešit zapůjčením člunů. Nákup 
vlastního nafukovacího člunu s malým motorem bude s přihlédnutím k možnostem rozpočtu SRK ČSK 
posouzen v případě nepřiměřených nákladů na zapůjčování. 
 

□ 
 

Na náklady ČOV byl pro potřeby ČSK zakoupen v loňském roce softwar „DARTFICH“, program na rozbor 
video záznamů techniky pádlování. Proškolení absolvovali reprezentační trenéři a trenéři RSC. 
 

□ 
 

P.Hottmar informoval o uskutečněném prosincovém VT na Božím Daru a o VT na Zadově v lednu 2011. Na  
VT v březnu do Itálie pojede 9 zájemců z kajakářů zařazených do RDJ.  
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□ 
 

P.Hotmar informoval  výbor o zakoupení věcných cen, kterých bylo a bude použito jako odměn pro juniory 
s nejlepšími výsledky v testech. Jako doplněk k zakoupeným cenám  výbor schválil využití cca 11 kusů zbývajících 
reprezentačních teplákových souprav, které již nejsou reprezentačními družstvy využívány. 
 

□ 
 

V rámci rozvojového olympijského programu (ROP) ČOV  dostal  ČSK na rok 2010 jednorázovou dotaci na 
trenéra mládeže 150.000 (75.tis rychlost a 75.slalom). Podmínkou poskytnutí dotace ve shodné výši na rok 2011 
je vyhodnocení trenérské práce v uplynulém roce. Výbor SRK ČSK projednal a schválil předložené hodnocení 
(trenér RDJ a SCM P.Hottmar) a doporučil v projektu pokračovat i v roce 2011. ČOV bude vyrozuměn.  
                                                                                          Ú: 4/1/11  – P.Mokrý                                                                        
                                                                                          T: 31.1.2011 

  
 RDM  
□  
 

T.Ježek se neúčastnil jednání výboru, zaslal členům výboru dokončený Plán činnosti RDM a NK na rok 
2011. Po projednání, výbor dokumenty schválil. NK a plán budou zveřejněna na webových stránkách ČSK.  

 
4. Různé 
□ Výbor projednal a schválil vyúčtování roku 2010 -  příjmy, výdaje a hospodářský výsledek za rok 2010, který 

je v očekávané výši. Dále výbor projednal základní osnovu rozpočtu sekce na rok 2011 na příjmové a 
výdajové stránce. Konečné projednání a schválení rozpočtu je závislé na potvrzení předpokládaných příjmů 
od MŠMT a ČOV. To se očekává na přelomu března a dubna 2011. Poté bude rozpočet dopracován. Bylo 
diskutováno základní členění rozpočtu a byly předběžně stanoveny výchozí objemy pro jednotlivé oblasti 
činnosti. Funkcionáři SRK ČSK odpovědní za návrhy a čerpání jednotlivých kapitol rozpočtu budou 
vyrozuměni a vyzváni k upřesnění a předložení návrhů pro příští jednání výboru.                              
 

□ Předseda SRK ČSK komentoval současnou situaci kolem SAZKA, a.s., roli ČSTV a jeho majetku v možných 
řešeních, medializované a skutečné motivy různých zájmových skupin, a také a důvody, které vedou 
představitele některých svazů založit novou asociaci sportovních svazů. Podrobné informace jsou na 
webových stránkách ČSTV http://www.cstv.cz/  
 

□ P. Šebesta vypracoval návrh dalšího postupu hospodaření s majetky ve vlastnictví ČSK. Písemnou informaci, 
předem rozeslanou členům výboru, doplnil komentářem a zodpověděl dotazy. Byl komentován současný stav 
převodu pozemků na Císařské louce do vlastnictví ČSK. Po projednání výbor schválil prodloužit na Císařské 
louce příkazní a nájemní smlouvu stávajícím nájemcům na 5 let. Byl popsán výběr zájemců o provozování 
kempu na Skalici, na základě kterého výbor projednal a schválil uzavření nájemní smlouvy s Fr. Strnadem na 
2 roky (do 31.12. 2012). 
 

□ J.Boháč seznámil výbor s přípravami závodu Světového poháru ICF 2011 v Račicích. Informoval o svém 
odstoupení z funkce předsedy Organizačního výboru pro pracovní vytížení a o jmenování P.Šebesty 
předsedou OV. Pořadatelem závodu bude SC Račice. P.Šebesta komentoval stav příprav, které probíhají 
podle harmonogramu. Organizační výbor respektuje nový pořadatelský manuál ICF, který zvyšuje 
nákladnost pro pořadatele. Byl rozeslán informační bulletin do 104 národních federací, uzavírají se smlouvy 
s dodavateli, připravuje se televizní přenos. Připraveny jsou webové stránky závodu, 21.2. budou spuštěny. 
Rozpočet počítá s kladným hospodářským výsledkem.  

  

    
   

 
 Zapsal: P. Mokrý 
 

Pozor příští jednání se uskuteční 15.2. 2011  již v 9:00 
Důvodem je následná schůze OV SP 2011, která začíná ve stejné zasedačce již ve 13:30 
 
 


